
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

MESTSKÁ ČASŤ KOŠICE-STARÉ MESTO 

 

 

 

 

 
Materiál na zasadnutie Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto 

 

 

 

Názov materiálu 

Informácia o činnosti starostu mestskej časti Košice-Staré Mesto od X.  

zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto, 

ktoré sa konalo dňa 19.12.2023 

Predkladá Ing. Igor Petrovčik, starosta mestskej časti Košice-Staré Mesto 

Spracovateľ Mgr. Renáta Némethová, referent pre komunikáciu s verejnosťou 

Dátum zasadnutia 14.03.2024 

Číslo spisu A/905/2024/07 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Návrh na uznesenie Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto 

 

 
 

 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Staré Mesto 

 

 

berie na vedomie 

 

 

informáciu o činnosti starostu mestskej časti Košice-Staré Mesto od X. zasadnutia Miestneho 

zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto, ktoré sa konalo dňa 19.12.2023, 

v  predloženom znení. 
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Vážené poslankyne, vážení poslanci, 

 

v uplynulom období od decembrového zasadnutia Miestneho zastupiteľstva MČ Košice–Staré Mesto 

som sa zúčastnil na niekoľkých pracovných stretnutiach Rady starostov vo veci nevyplatenia 

podielových daní mestským častiam a dohodnutia ďalšieho postupu voči Mestu Košice.  

 

Na stretnutí s bývalým starostom MČ Košice–Staré Mesto Jánom Sülim sme analyzovali súčasnú 

situáciu v samospráve, problémy v komunikácii s vedením Mesta Košice a možné východiská. 

 

Absolvoval som novoročnú poradu s riaditeľkami staromestských materských škôlok, kde sme si 

zadefinovali základné úlohy a ciele na rok 2024. 

 

Zúčastnil som sa na tlačovej konferencii starostov veľkých mestských častí pred budovou Okresnej 

prokuratúry Košice I, kde sme podali podnet na Mesto Košice pre podozrenie z nezákonného postupu 

pri nedoplatení podielových daní mestskej časti. 

 

Kondoloval som sa na pohrebe najstaršej Staromešťanky Magdalény Zadorovej (104), obdivuhodnej 

dámy, ktorá prežila holokaust, vyučovala nemecký jazyk a ešte minulý rok si osobne prevzala Cenu 

Mesta Košice. 

 

Prijal som pozvanie a osobne som blahoželal exprezidentovi a exprimátorovi Rudolfovi Schusterovi 

k významnému životnému jubileu - 90. narodeninám. 

 

Na pracovnom stretnutí som poprial novému riaditeľovi Múzea Vojtecha Löfflera Ivanovi Balážovi 

veľa úspechov, kreativity a vydarených výstav i projektov.  

 

Na pracovnom rokovaní s Eduardom Burášom sme hovorili o cezhraničnej spolupráci v rámci 

projektu Intereg, ktorý je zameraný na obnovu Ukrajiny v spolupráci s partnerskými mestami v 

Európe.  

 

S partnerom pre projekty z externých zdrojov – vedením Mediinvestu sme prebrali možnosti obnovy 

MŠ Tatranská a ďalších možnostiach zapojenia do výziev. 

 

S bývalým námestníkom Ernestom Budayom sme na stretnutí na radnici hovorili o možnostiach 

oceniť významných pracovníkov košickej stanice, ktorí sa zaslúžili o jej obnovu a to v rámci 

udeľovania cien MČ Košice-Staré Mesto. Návrhy v písomnej podobe predloží na rokovanie príslušnej 

komisie. 

 

Na miestnom úrade som prijal arcibiskupa Bernarda Bobera so sprievodom z arcibiskupského úradu, 

s ktorými sme hovorili o aktuálnej situácii v meste, na Slovensku i možnostiach spolupráce v oblasti 

charity, sociálnej oblasti i kultúry. Arcibiskup Bober zároveň požehnal priestory úradu.  

 

Privítal som štart spoločnej iniciatívy a spolupráce všetkých zainteresovaných (Mesto Košice, 

mestské časti, Útvar hlavného architekta mesta Košice, Krajský pamiatkový úrad v Košiciach, 

Mestská polícia) pri riešení problému graffiti na budovách nielen v historickom centre. Na pracovnom 

stretnutí v Tabačke, ktoré inicioval poslanec MČ Košice-Sever Igor Kupec, sme sa zhodli na tom, že 

vzhľadom na finančnú náročnosť je nutné postupovať spoločne, systematicky, prebrať funkčné 

riešenia z Prahy a Bratislavy, kde už funguje systém odstraňovania grafiti aj v spolupráci s majiteľmi 

budov s tým, že je nutné sa rozhodnúť, či techniku na odstraňovanie nápisov zakúpime alebo budeme 

ich odstraňovanie riešiť objednávkou. Zároveň sme sa dohodli, že vytipujeme steny mimo 

pamiatkovej rezervácie mesta, kde by sa mohli street art umelci legálne prejaviť v štýle Lennonovej 

steny v Prahe na Kampe. 
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Stretol som sa s Janou Neupauerovou, organizátorkou minuloročného behu s názvom Beh zo srdca, 

ktorý sme podporili zo staromestského rozpočtu. Hovorili sme o možnostiach ďalšej spolupráce pri 

organizovaní komunitných akcií.  

 

O úsporných opatreniach Mesta Košice v oblasti čistoty a odpadoch nás s prednostom Milošom 

Timkom informovali pracovníci magistrátu na pracovnom stretnutí s tým, že v tomto roku dôjde k 

výraznému obmedzeniu veľkokapacitných kontajnerov na nadrozmerný odpad v jednotlivých 

lokalitách a to v časovej frekvencii i počte stanovíšť. 

 

Osobne som sa stretol s miestnymi poslancami MČ Košice-Staré Mesto, ktorí prijali pozvanie na 

stretnutie a to s Michalom Djordjevičom, Ľubou Blaškovičovou, Ingrid Faťolovou, Martinom 

Konečným a Renátou Zolnaiovou. 

 

O spolupráci MČ Košice-Staré Mesto s Košickou futbalovou arénou, najmä v súvislosti so súťažami 

o lístky na zápasy pre Staromešťanov, ale i o ďalších plánoch som hovoril na stretnutí s generálnym 

manažérom KFA Petrom Schmiedlom.  

 

Na stretnutí s organizátormi najväčšej veteránskej šou – Svetová jazda srdcom Európy – 500 km 

slovenských – sme hovorili o opätovnej spolupráci so staromestskými škôlkami. Deti budú aj v tomto 

roku trénovať na autíčkach a zúčastnia sa súťaže 100 metrov košických – sprievodného podujatia v 

centre mesta. Keďže ide o najprestížnejšiu veteránsku šou a do Košíc príde v dňoch 26. - 27. mája 

2024 viac ako 200 účastníkov z celej Európy, dokonca aj z Mexica, organizátori nás požiadali o 

spoluprácu pri organizovaní koncertu pri fontáne, kde by sa mal následne premietnuť aj dokument z 

celej rallye na vodnú plochu zrekonštruovanej fontány.  

 

Spolu so zástupcom starostu som sa zúčastnil na neformálnych posedeniach so zamestnancami 

staromestských škôlok Rumanova, Tatranská a Hrnčiarska s cieľom spoznať osobne kolektívy, ktoré 

v našich škôlkach pracujú. 

 

O opravách a výmene dlažby v historickom centre v roku 2024 som hovoril na stretnutí s riaditeľom 

Bytového podniku mesta Košice Petrom Miklovičom.  

 

Na osobnom stretnutí v súkromnej galérii Alexandra Eckherdta na Kováčskej ulici som s jej 

správkyňou hovoril o chystaných oslavách 20. výročia jej založenia, ktoré sa uskutočnia v septembri 

2024. V tejto súvislosti ma požiadala o publikovanie článku v Staromestských listoch.  

 

Na pracovnom rokovaní s p. Svjatoslavom Dohovičom som hovoril o prípravách koncertu pre 

Ukrajinu v priestoroch Radničnej sály miestneho úradu. 

 

Navštívil som a zoznámil sa s novou vedúcou Kancelárie prezidenta SR p. Viktóriou Brožovou.  

 

Pozvanie na stretnutie prijal brat zosnulej speváčky Barbary Haščákovej, ktorý žije v Košiciach a 

vyučuje na Katedre designu TU. Témou nášho stretnutia bola možnosť spolupráce pri organizovaní 

tohtoročného ročníka speváckej súťaže Spev bez hraníc s tým, že jedna kategória by bola ako pocta 

venovaná hitom bývalej hviezde 90.-tych rokov a jedinej zlatej slávice z Košíc, ktorá vyrástla v 

Starom Meste. 

 

V rámci UMR (Udržateľný mestský rozvoj) som sa zúčastnil na rokovaní k téme znižovania 

energetickej náročnosti MŠ Tatranská.  

 

S režisérom Gejzom Tóthom sme na stretnutí hovorili o novej divadelnej sezóne staromestského 
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divadla Millénium a spolupráci v roku 2024.  

 

Absolvoval som pohovory so šiestimi žiadateľmi o štátne občianstvo. 

 

Na pracovnom rokovaní som sa stretol s predstaviteľmi kreatívneho združenia Stroj, ktoré prejavilo 

záujem o prenájom vily majstra Löfflera na Kmeťovej ulici. Priestory vily by chceli využívať na 

umelecké aktivity a workshopy.  

 

S Viktóriou Žitňanovou sme na pracovnom stretnutí hovorili o organizovaní dvoch tohtoročných 

podujatiach MAME MARKET na trhovisku na Dominikánskom námestí a spolupráci pri tvorbe 

kultúrneho programu pri týchto úspešných podujatiach, ktoré si Košičania veľmi obľúbili. 

 

K 70. narodeninám som blahoželal majstrovi sveta v ľadovom hokeji, Staromešťanovi a bývalému 

poslancovi MČ Košice-Staré Mesto Vincentovi Lukáčovi. 

 

Zúčastnil som sa na niekoľkých pracovných stretnutiach s pracovníkmi magistrátu a zhotoviteľskou 

firmou Cesty, s. r. o. v súvislosti s dokončením revitalizácie dvoch parkov na Kuzmányho sídlisku a 

odstránenia nedostatkov. 

 

Absolvoval som  prezentácie organizácie cestovného ruchu Visit Košice v kine Úsmev i Terra 

Incognita v Kostoľanoch.  

 

Poďakoval som sa na oficiálnom prijatí na miestnom úrade p. Helene Kurianovej, ktorá je 40 rokov 

sudkyňou z ľudu za MČ Košice-Staré Mesto.  

 

Od 1. februára 2024 došlo k zmene organizačnej štruktúry miestneho úradu z dôvodu zefektívnenia 

fungovania úradu. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


